

Title (en)  
Hose box.

Title (de)  
Schlauchkasten.

Title (fr)  
Boîte pour tuyaux.

Publication  
**EP 0247435 A2 19871202 (DE)**

Application  
**EP 87106918 A 19870513**

Priority  
DE 3618014 A 19860528

Abstract (en)

In a box (1) for storing at least one hose (2), wire rope or the like, in particular for fire-extinguishing vehicles, there are provided identically constructed bottom parts (3), rear wall parts (4) and lid parts (5) which are simple flat shaped parts having a vertical continuous circumferential edge (7). Said parts can be joined together with side wall parts (11, 12) of differing dimensions via screws or rivets in order to set up different variations of a box construction (Figures 1 and 2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Kasten (1) zur Aufbewahrung zumindest eines Schlauchs (2), Drahtseils oder dergl., insbesondere für Feuerlösch-Fahrzeuge, sind erfindungsgemäß gleich ausgebildete Bodenteile (3), Rückwandteile (4) und Deckelteile (5) vorgesehen, die einfache plattierte Formteile mit einem vertikalen, durchgehenden Umfangsrund (7) sind. Vorgenannte Teile können mit unterschiedlich dimensionierten Seitenwandteilen (11,12) über Schrauben oder Nieten zusammengefügt werden, um unterschiedliche Fachvarianten einer Kastenkonstruktion einzurichten (Figuren 1 und 2).

IPC 1-7  
**A62C 33/00; B65H 75/36**

IPC 8 full level  
**A62C 33/00** (2006.01); **B65D 6/28** (2006.01); **B65H 75/36** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A62C 33/00** (2013.01)

Cited by  
ES2608343R1; CN106621127A; WO2020109643A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0247435 A2 19871202; EP 0247435 A3 19890322; EP 0247435 B1 19911030**; AT E68982 T1 19911115; DE 3618014 A1 19871203;  
DE 3774175 D1 19911205

DOCDB simple family (application)  
**EP 87106918 A 19870513**; AT 87106918 T 19870513; DE 3618014 A 19860528; DE 3774175 T 19870513